

Donation for CHHX Spring Festival Gala

樱桃山华夏中文学校春晚募捐信函

学校一年一度的春节晚会是学生和家长热切盼望并积极参与的一件盛事, 也是我校文体课的一次汇报演出, 但也是每年学校的财政支出中花费最高的。除了租用场地、更新音响设备等需要高额费用之外, 我们还要支付所租场地的专职工作人员以及清洁工的工资。此时此刻, 我们迫切希望各位家长, 老师和朋友帮我们多联系商家以广告的形式赞助, 或者直接做个人捐款。我们会专款专用, 并在春晚节目单上, 列出捐款者的名单。您也可以向学校捐赠教学或管理所需要的物品, 或者以发给学生奖品的形式进行捐赠。

您捐赠的金额可以是5元、10元, 也可以是百元或千元, 因为我们知道无论数额是微薄或丰厚, 都代表着您的一片真诚爱心。樱桃山华夏中文学校全体师生和家长将十分感激您的无私奉献。办好我们樱桃山华夏中文学校, 需要多方人士的鼎力支持! 恳请各位家长、老师, 朋友, 广而告之、热心捐助、多多益善。为了我们的学校, 为了我们的孩子, 为了我们的未来, 请献上您的一份爱心。期待您的真诚回应! 谢谢!

每年的春晚节目有全体老师, 家长, 同学还有邀请的客人近千人参加。我们印发的节目单登有你的广告会发给每个参加的人。我们今年又增加了网站广告, 你的广告会常年登在我们的网站上。我们希望您今年能继续支持中文学校, 在我们的[节目单](#)上或[网站](#)上刊登您公司的广告。2017年的春节晚会详情, 请见[春晚通知](#)。

广告价格:

1. 租用教室讲座:\$50/小时;
2. 网站首页广告:\$50/月;\$500/年;
3. 春晚节目单广告: 1/4版, \$125; 1/2版, \$250; 整版\$500; 封底, \$800;
4. 春晚+网站: 春晚节目单价+\$300/年(=\$500-\$200)[降价了\$200/年]。

樱桃山华夏中文学校是具有联邦国税局批准的 501(c)(3)非营利性机构。向樱桃山华夏中文学校捐款或捐物的公司、机构、个人都可以按税法免交国税。

学校相关信息:

学校英文全称(简称):	Cherry Hill Huaxia Chinese School (CHHX)
学校的联邦税务号(Tax ID):	20-3215100
学校的地址:	P.O. Box 1322, Cherry Hill, NJ 08034
捐款热线电话:	856-298-1698

The annual Spring Festival Gala is an event that students and parents are eagerly awaiting and actively participating in. It is also a performance of our school's culture classes, but it is also the most expensive of the school's annual financial expenditure. In addition to renting venues, updated audio equipment and other needed costs, we have to pay the wages to the full-time staff and cleaners wages hired by the facility school. At this moment, we eagerly hope that parents, teachers and friends to help us to recruit the business sponsorship in the form of advertising, or directly to provide individual contributions in the form of cash or prize items. We will list all the donors in the Spring Festival evening program.

The amount you donate can be \$ 5, \$ 10, or \$ 100 or \$ 1000, because we know that whatever the amount is meager or generous, it represents your true love and support to our school. We will be very grateful to your selfless dedication and donation. We sincerely hope that parents, teachers, friends, widely help spreading the words and enthusiastic contributions. We need the utmost support at this time! For our school, for our children, for our future, please offer your love. Looking forward to your sincere response! Thank you!

The annual Spring Festival Evening program has all the teachers, parents, students and invited guests to participate in nearly a thousand people. Our printed program will be distributed to everyone who attends. We have also added a new way for you to advertise your services and products - the newly redesigned website and your ads will be perennial on our website. We hope that you will continue to support the Chinese school this year and advertise your company on [Gala brochure](#) or on [website](#). For the detailed of 2017 Spring Festival Gala, please see [Spring Festival Evening notice](#).

Advertising Price:

1. Classroom lecture: \$ 50 / hour.
2. Website Advertisement: \$ 50 / month; \$ 500 / year.
3. Spring Festival program ads: 1/4, \$ 125; 1/2, \$ 250; full-page \$ 500; back cover, \$ 800.
4. Spring Festival+Website: brochure ads price + \$ 300 / year.

Cherry Hill Huaxia Chinese School is a 501 (c) (3) nonprofit organization with Federal Internal Revenue Service approval. Any company, institution or individual that donates money or monetized items to Cherry Hill Huaxia Chinese School can be exempted from tax according to the tax law.

School-related information:

School English Full Name: Cherry Hill Huaxia Chinese School (CHHX)
The school's federal tax ID: 20-3215100
The school address: P.O. Box 1322, Cherry Hill, NJ 08034
Contribution Hotline: 856-298-1698